




640mm (25.20in)

Attach wire cage to the fixture using the included hardware. [10]

3. Make appropriate wiring connections according to the wiring diagram.
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2. Mount the fixture onto the brackets and secure using included screws. [9]

1. Attach the surface mount brackets to the ceiling or rail keeping a distance of 640mm (25.20in).
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1.The fixture comes with the sensor receptacle installed. Unscrew the 1/2" plug. [11]

 Non-Bluetooth sensor: Twist-lock the sensor directly on the receptacle [13]. 

 Bluetooth sensor: Bluetooth sensors are pre-installed on 3-PIN adaptors [14]. Twist-lock the sensor and adaptor assembly

on the receptacle. 

Program the non-Bluetooth sensor using the remote control (please refer to the next page). 

Program the Bluetooth sensor using the ControlLED App (please see the App Manual for additional information).  [15]
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2. Install the sensor: [12]

3. Program the sensor:
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1. Fixez les supports de montage en surface au plafond ou sur le rail en maintenant une distance de 640 mm (25,20 po). [8]

2. Montez le luminaire sur les supports et fixez-le à l’aide des vis fournies. [9]
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3. Effectuez les connexions appropriées selon le schéma de câblage.
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1.Le luminaire est livré avec un réceptacle pour détecteur installé. Dévisser le bouchon de ½ po.  [11]

2. Insérer le détecteur dans le réceptacle par rotation: [12]

         

3. Programmer le capteur:

Détecteur sans Bluetooth : Insérer le détecteur directement dans le réceptacle par rotation. [13]

Détecteur avec Bluetooth : Les détecteurs Bluetooth sont préinstallés sur des adaptateurs à 3 broches. [14] Insérer le

détecteur avec l’adaptateur dans le réceptacle par rotation.

Utiliser la télécommande pour programmer le détecteur sans Bluetooth (voir la page suivante). 

Utiliser l’application ControlLED pour programmer le détecteur Bluetooth (voir l’information dans le guide de

l’application). [15]
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